
Vooraf gestelde vragen bij raadsvoorstel

Datum behandeling: Dinsdag 28 november 2017 (Forum Ruimte)
Fractie: CU/SGP
Raadsvoorstel: ‘Aangescherpt bomenreglement 2017’

VR. 1. Kunnen er 8 bomen van de beschermde bomenlijst gehaald bij de begraafplaats?

VR. 2. Deze bomen veroorzaken ongelooflijk veel overlast, wat bekend is bij college. Naalden en blad 
zijn van een zo'n vettig soort dat ze nauwelijks te verwijderen zijn van grafzerken en grind (vandaar 
dat dezelfde soort bomen vorig jaar gerooid zijn aan de Lijnbaan). Afgelopen week zijn een aantal 
vrijwilligers en hoveniers aantal dagen bezig geweest om de rotzooi op te ruimen. Dit was dit jaar niet 
de eerste keer (en zal ook niet de laatste keer zijn). Dit opruimen moet wel geschieden anders trapt 
men bij begrafenissen alles in het grind. Grind is ook om deze reden al vervangen op kosten van een 
begrafenisondernemer. Onze gemeente zorgt voor veel overlast en is niet thuis om de kosten te 
betalen. Wanneer gaat onze gemeente meebetalen?

VR. 3. College heeft hierover vorig jaar ambtelijk advies ingewonnen bij onze organisatie in Woerden. 
Advies bomen laten staan want deze zijn €70.000 stuk waard. Kunt u deze ambtenaar morgen 
uitnodigen op het forum?

VR. 4. Waarom niet altijd externen inschakelen bij adviezen?

VR. 5. Beheerder begraafplaats is genegen voor de helft bij te dragen in de kosten. Hiervoor worden 
dan ook grote bomen teruggeplaatst. Dezelfde bomen als nu om de begraafplaats staan. Zo krijgen 
we gelijk een mooi geheel, en de begraafplaats heeft een mooiere uitstraling. Wethouder Vermeij heeft 
vorig toegezegd hier aan mee te werken. Wat de kosten betreft, dit gaan we halen uit ons 
groenbeheer. Wanneer gaan onze andere twee collegeleden hiermee aan de slag?








